
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Jesus siger: Følg mig.    

Da Jesus vandrede her på jorden, mødte Han mennesker med dette 

spørgsmål: ”Følg mig”. Det samme gør Jesus i dag. Det er nok en af 

de mest spænende og udfordrende vandring et menneske kan 

begive sig ud på. 

To af de ting som bliver konsekvensen af at følge Jesus, er:                         

1) Du kommer ind i en verden og en tankegang som er så 

anderledes end det som opleves her i denne verden.                                                                  

2) At følge Jesus får konsekvenser for, hvor du tilbringer evigheden. 

Dette liv er bare et pust i forhold til evigheden. Mange går og er 

ængstelig for, hvad er der på den andre side af døden. At følge 

Jesus, giver en tryghed for dette som giver livet mening. 

Kom gerne og hør, eller tag en snak om dette - at følge Jesus. 

Venlig hilsen Jens Jensen, Notodden 


